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           PROTOKÓŁ  Nr XXVII/2017          

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 30 marca  2017 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1215. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 12 radnych – nieobecny radny  Wiesław Kowalski,  

Stanisław Skalmierski i Janusz Zasada (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław,  pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy, przedstawiciel Komisariatu Policji                

w Sędziszowie mł. aspirant Piotr Nowak, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz 

inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Rozpatrzenie informacji Komendanta Policji w Sędziszowie na temat bezpieczeństwa 

publicznego w gminie.  
8. Rozpatrzenie informacji Komendanta Gminnego OSP w Wodzisławiu o stanie 

bezpieczeństwa pożarowego w gminie.  
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-2023, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r., 

c) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą- Prawo oświatowe na okres od dnia 1 września 2017r. do               

31 sierpnia 2019r., 

d) określenia kryteriów wraz z liczbą punktów na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w publicznych 

szkołach podstawowych i publicznych szkół podstawowych dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Wodzisław oraz określenie dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełnienia tych kryteriów, 

e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  z działalności wraz ze 

sprawozdaniem finansowym Gminnej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu za 2016 rok.  

11.  Przyjęcie Oświadczenia  w sprawie przywrócenia Rejonu Energetycznego                           

w Jędrzejowie działającego w strukturze Polskiej Grupy Energetycznej dystrybucja S.A. 

12.  Przyjęcie informacji dotyczącej działalności Referatu Gospodarki Komunalnej                        

w Wodzisławiu za 2016 rok.    

13. Przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

w 2016 roku oraz o potrzebach związanych z realizacją zadań.  

     14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
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     15. Sprawy różne. 

     16. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwudziestą siódmą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram dwudziestą siódmą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Marka Siwca,  jednogłośnie – 12 za,                  

w głosowaniu jawnym.  

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów ustalono, że w 2018 rok  będą wyodrębnione środki na fundusz 

sołecki w związku z powyższym  wykreślony zostanie punkt 9 lit. c porządku obrad tj. 

podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego                  

w 2018 roku.  

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia  zmiany porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem zmiany  porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że zmiana porządku obrad została przyjęta.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XXVI/2017                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 24 lutego 2017 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 
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W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 12 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXVI/2017 z obrad   

sesji rady  z dnia 24 lutego 2017  roku. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

W minionym  okresie  od  dnia  poprzedniej  sesji pani wójt w  zakresie  spraw  

bieżących  wydała ogółem  5 zarządzeń, które  dotyczyły następujących spraw: 

 

- Zarządzeniem Nr 6/2017 z dnia 28  lutego br. wprowadziła  zmiany do regulaminu  

organizacyjnego  Urzędu Gminy Wodzisław. Zmiany  polegały na  dodaniu do  struktury  

organizacyjnej  Urzędu  stanowiska ds. pozyskania funduszy  zewnętrznych i współpracy                   

z organizacjami pozarządowymi, 

 

 - Zarządzeniem Nr 7/2017 z dnia 28 lutego br. dokonała zmian budżetu  i w  budżecie 

Gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w następujących działach :  dziale  852- Pomoc społeczna  i dziale 855 Rodzina                   

z przeznaczeniem na wypłacenie wynagrodzenia za  sprawowanie opieki i realizowanie 

zadań związanych z Kartą  Dużej Rodziny. Natomiast przeniesienia pomiędzy  paragrafami 

dotyczyły  działu 900- Gospodarka Komunalna, 

 

- Zarządzeniem Nr 8/2017 z dnia  2  marca br. przyjęła  regulamin przeprowadzenia dialogu 

technicznego, którego przedmiotem jest modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie  

Gminy Wodzisław, 

 

- Zarządzeniem Nr 9/2017 z dnia 2 marca  br.  powołała  4-ro osobową  komisję  do 

przeprowadzenia dialogu technicznego w /w przedmiocie,  

 

- Zarządzeniem Nr 10/2017 z dnia 22  marca  br. ustaliła cenę sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej położonej w obrębie Klemencice  o  pow. 110 m2. ( cena  wynosi  2.012 zł).  
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W ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  wniosków   i potrzeb   ogółem 

pani wójt przyjęła w  wyznaczonych  dniach  około  30 osób.   

 

Przy udziale Sekretarza, Skarbnika Gminy, Kierownika CUW, Dyrektora Gminnej 

Biblioteki Publicznej, Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej  oraz pracowników 

merytorycznych  Urzędu i Ośrodka Pomocy Społecznej  przygotowane  zostały   projekty  

uchwał  oraz  sprawozdania będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

 
Następnie pani wójt poinformowała, że w  minionym okresie odbywały się  

następujące przetargi   w  zakresie  dostaw  i usług inwestycyjnych: 

 

- w dniu  3 marca br. odbył się  przetarg nieograniczony  na przebudowę dróg gminnych                   

w 2017  roku. Na przetarg  wpłynęły dwie oferty, z których korzystniejszą okazała się oferta 

Przedsiębiorstwa Drogowego „WOJTRANS” Henryk Wojda z Jędrzejowa ( 14 odcinków dróg 

gminnych  + chodnik przy GOSiR, zgodnie z uchwałą budżetową na  rok bieżący). 

Podpisanie  umowy  zostało zaplanowane na dzień 31 marca 2017  roku,  

 

- w  dniu 20  marca  br. komisja przetargowa dokonała  otwarcia ofert w postępowaniu 

prowadzonym w trybie przetargu nieograniczonego  na dostawę kruszywa dolomitowego do 

remontu dróg na terenie Gminy Wodzisław w 2017 roku. Na przetarg wpłynęła 1 oferta firmy 

Piaskownia Bełk-Kwasków, Usługi Transportowe Jerzy Janiga, Bełk, która dostarczała 

kamień dwa lata temu,  za  cenę jednostkową brutto 0-31,5 mm ( zł/t ) oraz 0-63 (zł/t)                         

w kwocie 34,44 zł. za  1  tonę, 

 

- w  dniu 29 marca br. komisja dokonała otwarcia ofert w przetargu nieograniczonym  na  

zadanie „Remonty nawierzchni nieulepszonych gruntowych, tłuczniowych przy użyciu 

równiarki. Na przetarg  wpłynęły 3  oferty , które na dzień dzisiejszy są w trakcie weryfikacji,  

 

- na dzień 5 kwietnia br. został ogłoszony przetarg nieograniczony na  zadanie pn.                               

„ Przebudowa mostu na rzece Mierzawie w miejscowości Przyłęczek”. 

 

Pani wójt poinformowała, że w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz  swojej bieżącej  

działalności uczestniczyła  w  następujących  spotkaniach : 

- w  dniu 28 lutego  br. w  godzinach  popołudniowych  reprezentowała Gminę Wodzisław na 

uroczystej gali Świętokrzyskiej Viktorii, która  miała miejsce w Filharmonii Świętokrzyskiej                 

w Kielcach. Uroczystość zgromadziła wielu gości w  osobach, parlamentarzystów, radnych 
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Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, włodarzy gmin i powiatów regionu, przedstawicieli 

instytucji i firm oraz środowisk artystycznych. Ideą nagrody od dziewięciu lat jest nagradzanie  

osobowości, firm i samorządów, które dbają o to, aby województwo świętokrzyskie się 

rozwijało. Pani wójt podkreśliła, że miała przyjemność na  zaproszenie  Starosty Powiatu  

Jędrzejowskiego Edmunda  Kaczmarka  wspólnie z włodarzami gmin z naszego Powiatu  

odebrać statuetkę w kategorii „Samorządność”, której laureatem  został powiat jędrzejowski, 

- w  dniach 6,7,9  marca br. przeprowadziła  spotkania informacyjne  dla  mieszkańców  

gminy  w przedmiocie projektu ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 w ramach Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Osi Priorytetowej 3 Efektywna i zielona energia Działanie 

3.1 Wytwarzanie i dystrybucja energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych – PROJEKTY 

PARASOLOWE. Program dot. pozyskania środków na kolektory słoneczne i panele 

fotowoltaiczne. Pani wójt dodała, że ogłoszono już konkurs na  w/w zadanie. Od 20 kwietnia 

do 20 października można składać wnioski. Z terenu gminy zebrano ok. 240 ankiet. Trzeba 

wyłonić firmę, która będzie przeprowadzała u mieszkańców wizję lokalną oraz sporządzi 

studium wykonalności. Są to dokumenty niezbędne do złożenia wniosku. Na terenie gminy 

odbędą się 2-3 spotkania z wybraną firmą, na których przedstawione zostaną konkretne 

założenia. Są różne ceny za audyt np. 100zł. ,150zł. czy 80zł. Firma przeprowadzająca audyt 

będzie wyłoniona w drodze zapytania ofertowego. W przypadkach gdzie okaże się, że nie 

można zainstalować kolektorów czy paneli fotowoltaicznych będzie to wizyta bezpłatna.  

- w  dniu 9 marca br. odbyła kwartalną  naradę z  sołtysami poświęconą głównie wymiarowi 

podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości na 2017 rok. Zapoznano również sołtysów                   

z realizacją dochodów i wydatków  budżetowych za  2016 ze szczególnym uwzględnieniem  

dochodów własnych gminy w tym podatku rolnego, leśnego,  od nieruchomości i od środków 

transportowych, a także zaległościami na  koniec ubiegłego roku  w tych podatkach.  

Omówione  zostały  również  sprawy  związane z funduszem  sołeckim  na  bieżący rok 

budżetowy oraz inne problemy poruszane przez sołtysów, 

 

- w  dniu 14 marca br. przewodniczyła Radzie Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia. 

Głównym tematem posiedzenia  było przedstawienie sprawozdania  finansowego  z realizacji  

zadań Gminnego Ośrodka Zdrowia za 2016  rok, którego  dokonał Dyrektor GOZ Pan Marcin 

Bekier. Dyrektor przedstawił również realizację przez GOZ podstawowych zadań 

wynikających z podpisanych z NFZ-tem umów na świadczenie lekarskie  oraz  sytuację 

kadrową ośrodka, 
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- w   dniu 15 marca br.  uczestniczyła w posiedzeniu Rady Stowarzyszenia LGD „Ziemia 

Jędrzejowska – GRYF”, które  odbyło się w budynku Starostwa Powiatowego                                 

w Jędrzejowie. W  trakcie posiedzenia członkowie  zostali zapoznani z listą wniosków, które 

wpłynęły do Biura LGD w  okresie  naboru w  ramach wszystkich przedsięwzięć.  Odbyła się 

już pierwsza ocena, a w poniedziałek będą oceniane następne wnioski. Dotyczą one 

pozyskania środków w kwocie od 5.000zł. do 15.000zł. 

- w  dniu 16  marca br.  wzięła udział  w Forum Samorządowym, zwołanym pod hasłem 

"Twój los w Twoich rękach", który  odbył się w  Warszawie. W spotkaniu brało udział ponad 

1600 osób. W przyjętym podczas Forum Samorządowego apelu samorządowcy wyrazili 

sprzeciw wobec „wprowadzanych i zapowiadanych przez rząd Prawa i Sprawiedliwości 

zmian prawa samorządowego w Polsce, w szczególności o charakterze ustrojowym". 

Zaapelowali  o „obronę samorządności terytorialnej w Polsce”, 

- w dniu 28 marca   br. uczestniczyła w posiedzeniu Rady Stowarzyszenia LGD „Ziemia 

Jędrzejowska – GRYF”, na którym oceniano wnioski w ramach działania                                

1.3.3.,  

- w  dniu 29 marca 2017  roku  odbyła  naradę z  dyrektorami placówek oświatowych                         

z terenu Gminy Wodzisław. Głównym  tematem było przygotowanie się do sporządzania  

arkuszy  organizacyjnych  szkół na  rok szkolny 2017/2018 oraz dot. przygotowania do 

wprowadzenia reformy oświaty. W spotkaniu uczestniczyli wszyscy dyrektorzy. Omówiono 

również przedsięwzięcia zarówno ze strony gminy jak i szkół. Poruszono również temat 

pozyskiwania środków w ramach tzw. programów miękkich.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 12 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

- brak.  
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Pkt.7. Rozpatrzenie informacji Komendanta Policji w Sędziszowie na temat 

bezpieczeństwa publicznego w gminie. 

W imieniu pana  komendanta Informację przedstawił Kierownik Ogniwa Prewencji  

młodszy aspirant Piotr Nowak ( informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

Sołtys wsi Przezwody poruszyła temat niszczenia drogi na Dropiówce przez pojazdy 

wywożące drewno z lasu na zlecenie Nadleśnictwa Pińczów. Pani sołtys stwierdziła, że po 

zgłoszeniach mieszkańców tak się składa, że policja nigdy nie zdążyła na czas. Pani wójt 

wskazała mieszkańcom, że jest to jedyna forma walczenia z przewoźnikami i nadleśnictwem. 

Przy drodze stoi znak drogowy dopuszczający poruszanie się pojazdami 6 ton nacisku na oś 

ale nie jest on respektowany. Nie wie czy przyzwolenie na wywózkę drewna już się 

skończyło ale ludzie, którzy tam mieszkają nie mają później możliwości jeździć po drodze. 

Obecnie jest ona  zdewastowana. Co roku na jej odbudowę tj. zakup kamienia wydaje się 

bardzo dużo środków. Mieszkańcy  zgłaszają jej przypadki gdy pojazdy z dużym ładunkiem 

poruszają się po drodze.   Informuje ich wtedy  aby zgłaszali to bezpośrednio na  policję gdyż 

jest na to przyzwolenie tylko, że  policja jeszcze ani raz nie zdążyła.  

Pan kierownik poinformował, że problem ten był bezpośrednio zgłaszany przez pana 

dzielnicowego. Są tam zadarniowane patrole ale w przypadku zgłoszenia gdy patrol jest np. 

w Słupi czy Sędziszowie zanim dojedzie upływa jakiś czas. Pan kierownik zapewnił, że 

zwiększy zadaniowanie  policjantów, postara się ustalić w jakich godzinach jest najczęściej 

wywózka bo gdy mieszkańcy zgłaszają i policja przyjedzie to jest już po fakcie. Uczuli na ten 

temat dzielnicowego aby podczas obchodu ustalił w jakich godzinach najczęściej samochody 

te  poruszają się po drodze. 

Sołtys wsi Przezwody zwróciła się z pytaniem do pani wójt dokąd nadleśnictwo ma 

przyzwolenie wywozić drewno gdyż jest go tam bardzo dużo, a przejazd jest mało możliwy.  

Pani wójt poinformowała, że jest problem gdyż nadleśnictwo w dalszym ciągu nie 

chce się wywiązać z tego co zadeklarowało. W ostatnim czasie nadleśnictwo przysłało 

pismo, które jest obecnie analizowane przez radcę prawnego. Sporządzona będzie 

odpowiedź i na pewno gmina będzie egzekwować to co powinno być  zrobione. 

Nadleśnictwo kieruje się tym, że jest to droga publiczna i mają prawo z niej korzystać. 

Nasuwa się pytanie czy mają prawo do niszczenia, a gmina do ponoszenia nakładów 

finansowych na remont drogi. Pani wójt poinformowała, że w ubiegłym roku zrobiono tam 

bardzo dużo i mieszkańcy byli zadowoleni. Zapewniła, że odpowiedź będzie na pewno 

wysłana. Dodała, że pismo nadleśnictwa sporządziła kancelaria prawna gdzie załączono 

nawet wykresy z danego dnia dot. temperatury w miesiącu lutym, przy których wywożono 

drewno. Pani wójt podkreśliła, że nadal będzie egzekwować aby nadleśnictwo wybudowało 
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swoją drogę w lesie gdyż faktycznie powinni to zrobić. Pani wójt dodała, że w piśmie 

nadleśnictwo  wskazało, że gdy nie pozwolimy na przejazd drogą to wystąpi na drogę 

sądową.  

Radna Edyta Kruk prosiła aby w przypadku gdy zadzwoni w tej sprawie policja 

przyjechała i podjęła interwencję.  

Pan kierownik poinformował, że gdy jest zgłoszenie to policja przyjeżdża ale zależy 

kiedy jest zgłoszenie. Zapewnił, że będą podjęte działania w celu zminimalizowania 

problemu. 

Radna Edyta Kruk poinformowała, że wywózka była wczoraj i praktycznie trwa cały dzień.  

Pani wójt poinformowała, że nadleśnictwo powinno przenieść miejsce sprzedaży 

gdzie indziej. Walka z nadleśnictwem trwa od dwóch lat tj. w sprawie dofinansowania przez 

nich zakupu kamienia.  

Pan kierownik odnosząc się do pisma nadleśnictwa i zapisu o wystąpienia na drogę 

sądową zapewnił, że  będzie wtedy  również interwencja ze strony policji w zakresie łamania 

przepisów dot. ograniczenia tonażu na drodze. Zapewnił, że będą podjęte działania dot. 

zminimalizowania problemu. Być może karanie kierowców wpłynie na działania 

nadleśnictwa. 

Pani wójt poinformowała, że według nadleśnictwa jest to dojazd do lasu, który jest 

własnością Skarbu Państwa tj. wskazują wyższość celu i robią coś niejako dla nas 

wszystkich. Uważają również, że to gmina powinna dbać aby droga była wyremontowana.  

Pan kierownik stwierdził, że skoro jest znak to kierowcy powinni go respektować i gdy 

będą karani będą wnioskować do swoich pracodawców o podjęcie działań.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodnicząca rady gminy podziękowała panu kierownikowi za przybycie na sesję                            

i przedstawienie informacji.     

Pkt.8. Rozpatrzenie informacji Komendanta Gminnego OSP w Wodzisławiu o stanie 
bezpieczeństwa pożarowego w gminie.  
 

Informację przedstawił pan Andrzej Szydłowski inspektor d.s. ppoż urzędu                              

( informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 10 min. przerwę.  
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Pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 Pani przewodnicząca poinformowała, że przedłożone projekty uchwał, były 

omówione na posiedzeniach stałych  komisji rady i uzyskały pozytywną opinię ( opinie 

komisji stanowią załącznik nr 7-8 do protokołu).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata 2017-2023, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 10 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXVII/184/2017                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-

2023r. 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017 rok, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak zgłosił uwagę aby następnym razem tj.  nie jeżeli mamy komisję  

3 dni przed sesją ale wcześniej informować o ważniejszych zdarzeniach, z których wynika, 

że rada musi głosować za zwiększeniem wydatków. Zwrócił się z do pani skarbnik                                      

i pani sekretarz z prośbą,  że jeżeli pani wójt tego nie zrobi to aby one przekazywały 

informacje gdyż „to one zostaną w gminie”. Podkreślił, że nie chce aby rada  była postawiona 

przed ścianą jak jest już gotowy projekt. Radny zauważył, że „nie jest to film Ranczo 

Wilkowyje, że głosujemy gotowe co nam się podda”. 

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 10 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXVII/185/2017                             

w sprawie zmian  budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017 rok.                  

c) projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą- Prawo oświatowe na okres od dnia                    
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1 września 2017r. do  31 sierpnia 2019r., przedstawiła pani Renata Walczak Kierownik 

Centrum Usług Wspólnych w Wodzisławiu ( projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXVII/186/2017                         

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą- Prawo oświatowe na okres od dnia                                           

1 września 2017r. do  31 sierpnia 2019r.   

                           

d) projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych i publicznych szkół podstawowych dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Wodzisław oraz określenie dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełnienia tych kryteriów, przedstawiła pani Renata Walczak Kierownik 

Centrum Usług Wspólnych w Wodzisławiu ( projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXVII/187/2017                         

w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w publicznych 

szkołach podstawowych i publicznych szkół podstawowych dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Wodzisław oraz określenie dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełnienia tych kryteriów.                   

 

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, przedstawiła 

sekretarz gminy( projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXVII/188/2017                          

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
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Pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  z działalności wraz ze 

sprawozdaniem finansowym Gminnej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu za 2016 rok.  

                    

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że  sprawozdanie było omawiane na 

posiedzeniu komisji oświaty i otrzymało pozytywną opinię.  

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu za 2016 rok 

przedstawiła pani Elżbieta Puto dyrektor biblioteki ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 

do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu, przedstawiła pani Zdzisława Kowalska 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXVII/189/2017                             

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Wodzisławiu.       

 

Pkt. 11.  Przyjęcie Oświadczenia  w sprawie przywrócenia Rejonu Energetycznego                           

w Jędrzejowie działającego w strukturze Polskiej Grupy Energetycznej dystrybucja 

S.A. 

Przewodnicząca rady gminy przedstawiła projekt w/w oświadczenia ( projekt stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu oświadczenia.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem oświadczenia radni opowiedzieli się jednogłośnie – 12 za, w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że oświadczenie w sprawie przywrócenia 

Rejonu Energetycznego w Jędrzejowie działającego w strukturze Polskiej Grupy 

Energetycznej dystrybucja S.A. zostało przyjęte.  
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Pkt. 12.  Przyjęcie informacji dotyczącej działalności Referatu Gospodarki Komunalnej                        

w Wodzisławiu za 2016 rok.    

 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła, że informacja była przedmiotem kontroli komisji 

rewizyjnej oraz była omawiana na posiedzeniu komisji rozwoju gospodarczego i finansów. 

Informację przedstawiła pani Anna Laprus – kierownik Referatu Gospodarki 

Komunalnej Urzędu  Gminy Wodzisław ( informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu).  

Radny Robert Dziób pytał, jaki jest koszt zakupu kosza na przystanek autobusowy bo 

czeka już dwa lata i nie może się doczekać.  

Kierownik referatu wyjaśniła, że wykonuje tylko zlecenia urzędu. Jest 10 koszy i będą 

one rozwożone.  

Pani wójt dodała, że są to kosze betonowe.  

Więcej pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem informacji radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym.  

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że informacja została przyjęta.  

Posiedzenie opuścił radny Robert Dziób. 

Pkt.13. Przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny w 2016 roku oraz o potrzebach związanych z realizacją zadań.  

 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że sprawozdanie było omawiane na 

posiedzeniu komisji zdrowia, opieki społecznej administracji i bezpieczeństwa publicznego.  

Sprawozdanie przedstawiła pani Helena Kwapisz pełniąca obowiązki Kierownik 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wodzisławiu ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu oświadczenia.  

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się jednogłośnie – 11 za, w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że sprawozdanie zostało przyjęte.  
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Pkt.14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

- brak.  

 

Pkt.15. Sprawy różne.  

Radna Edyta Kruk prosiła o wyjaśnienie problemu dot. ptasiej grypy.  

Pani wójt poinformowała, że 16 marca sołtysi otrzymali informację w tej sprawie. 

Okazało się, że Rozporządzenie Ministra Rolnictwa z 20 grudnia nie jest odwołane i prośba        

z jaką zwróciła się do sołtysów wynika z pisma  Powiatowego Lekarza Weterynarii.                        

Wyjaśniła, że w związku z zapisem rozporządzenia nakazuje się mieszkańcom zgłaszania 

do Powiatowego Lekarza Weterynarii informacji na temat  miejsc, w których jest 

utrzymywany drób lub inne ptaki z wyłączeniem ptaków utrzymywanych stale                               

w pomieszczeniach mieszkalnych. Inspektor weterynarii zaproponował aby informacje 

zebrać  za pośrednictwem gminy i sołtysów po to aby każdy mieszkaniec nie musiał  

osobiście tego robić. Jest to tylko prośba tak jak w innych przypadkach. Kilka informacji  już 

wpłynęło. Pani wójt ponowiła prośbę o zebranie w/w danych. Poinformowała, że na 

spotkaniach czy konwentach wójtowie apelują aby zastanowiono się nad zniesieniem 

zaostrzeń gdyż jest już okres wiosenny i drób powinien być na dworze. Okazuje się jednak, 

że nie jest to możliwe, a wręcz mogą być nakładane są  kary pieniężne, które mogą wynosić 

od 1.000zł. do 8.000zł. Na szczęście w Polsce tego nie zastosowano ale mandaty, o których 

wcześniej informowała  niestety są wystawiane.  

Radna Edyta Kruk pytała, czemu to ma służyć.  

Pani wójt podkreśliła, że ma podobne zdanie na ten temat jak inni. Poinformowała, że 

były ogniska chorobowe na Podlasiu. Twierdzi się, że dzikie ptaki roznoszą  choroby                         

i dlatego nie mogą mieć one kontaktu z drobiem wypuszczanym na zewnątrz.   

Radny Henryk Kowal pytał, co w przypadku gdy ktoś zabije kurę, czy musi to zgłosić 

do weterynarii  i co w przypadku gołębi, które mogą się przemieszczać.  

Pani wójt poinformowała, że wójtowie apelują na każdym spotkaniu w sprawie 

zniesienia zaostrzeń ale może to tylko odwołać Minister Rolnictwa. Poinformowała, że                       

6 kwietnia w Sejmie odbędzie się posiedzenie komisji rolnictwa. Być może w programie 

posiedzenia będzie również poruszony ten temat. Jest to problem ogólnopolski. Pani wójt 

poinformowała, że  mieszkańcy się buntują  zwłaszcza, że  są tego konsekwencje tj. kontrole 

czy mandaty. 

Sołtys wsi Kowalów Górny pytała dlaczego gdy weterynaria jeździła po terenie sama 

nie liczyła drobiu tylko teraz każe się to robić sołtysom.  

Pani wójt wyjaśniła, że weterynaria nie karze tego robić ale według przepisów każdy 

kto ma drób powinien to do nich zgłosić. Jest to tylko prośba i taką formę ma pismo gdyż 

ułatwi to rozwiązanie problemu. Być może weterynaria podczas objazdu miała inne zadania.  
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Sołtys wsi Kowalów Górny zaproponowała aby wytypować pracownika z urzędu                          

i sołtysi wtedy pójdą do mieszkańców i  dane będą spisywane, a tak trzeba się tłumaczyć po 

co się to robi.  

Pani wójt wyjaśniła, że weterynaria chce zebrać informacje w krótkim czasie i nie da 

się tego zrobić wszędzie przy udziale pracownika urzędu nawet gdyby pracownik został 

oddelegowany.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że skoro jest to obowiązek to każdy mieszkaniec 

powinien to sam zgłosić.  

Pani wójt podkreśliła, że jest to tylko prośba. Gdy sołtys tego nie zrobi lub będzie 

problem z mieszkańcami to radny ma rację i należy tylko poinformować, że ma to sam 

zgłosić. Weterynaria w swoim wniosku powołuje się na ustawę o samorządzie gminnym                      

i podkreśla, że sołtysi są do współpracy ale to nie jest nakaz czy obowiązek. W przypadku 

gdy mieszkaniec nie przekaże informacji do weterynarii może być później ukarany. Pani wójt 

odczytała  §1 pkt2 lit b) Rozporządzenia Ministra Rolnictwa z 20 grudnia 2016r. z którego 

wynika, że nakazuje się zgłaszanie do Powiatowego Lekarza Weterynarii miejsc w którym 

jest utrzymywany drób lub inne ptaki z wyłączeniem ptaków utrzymywanych                                      

w pomieszczeniach mieszkalnych. Pani wójt podkreśliła, że ma takie samo zdanie jak inni tj. 

aby odwołać rozporządzenie. Poinformowała, że na terenie naszego województwa choroby 

nie ma. Rozpatrywana jest możliwość, aby zaostrzenia wprowadzać  na terenie jednego 

województwa tj. tam gdzie występuje ognisko zakaźne, a nie w całej Polsce. 

Radny Henryk Kowal pytał, czy po zgłoszeniu będzie trzeba aktualizować informację.  

Pani wójt wyjaśniła, że nie ma innych przepisów wykonawczych w tym temacie.  

Sołtys wsi Jeziorki poruszyła temat krzaków rosnących wzdłuż lasu przy drodze od 

Jeziorek do Klemencic. Poinformowała, że nadleśnictwo wycina drzewo ale nic nie robi                       

z krzakami. Poinformowała, że w ubiegłym roku powiat wyczyścił z krzaków rowy przy 

drodze ale przy lesie nic nie jest zrobione. Pani sołtys stwierdziła, że nie wie kto to powinien 

zrobić- powiat czy nadleśnictwo. Następnie pani sołtys pytała, czy droga będzie „lepiej 

remontowana” gdyż mieszkańcy sami zgarniają z niej wodę czy posypują kamieniem ubytki. 

Podkreśliła, że droga jest w opłakanym stanie. Prosiła również o ścięcie poboczy bo woda 

stoi na drodze i nie spływa. 

Pani wójt poinformowała, że już po poprzedniej interwencji pani sołtys jak również 

radnego z Klemencic spotkała się z dyrektorem Gradem, zwróciła uwagę na zgłoszone 

problemy i prosiła aby brano pod uwagę nie tylko drogę Jeziorki – Klemencice ale generalnie 

wszystkie drogi w obrębie budowy. Okazuje się, że firma Budimex i Generalna Dyrekcja 

Dróg mają określony teren budowy ale to wcale nie oznacza, że dalej drogi nie są 

zniszczone. Poinformowała, że z tego co wie, miał się odbyć objazd dróg powiatowych                         
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w celu określenia, które drogi powinny być jeszcze wyremontowane tj. nie tylko w pasie 

budowy ale ich dalsze odcinki.   

 

Pkt. 16. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dwudziestą siódmą sesję Rady 

Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /              /  Marek Siwiec /                    / Stanisława Nowak  / 

 

 


